
Info punkter fra bestyrelsesmøde 15/8-24: 

 

• Jubilæum - borgmesteren kommer og holder tale 
• Der arbejdes på et nødstrømsanlæg til Getsøvej 
• Beredskabsmødet havde fin tilslutning 
• Næste møde er der MOTVATIONSTARIF på tapetet - vi får sparring fra Dansk Fjernvarme om 

hvordan modellen kan sættes sammen 

Lag i arkiv 11/10-24 

 


